



公司简介/Introduction/会社概要

常州美康源医疗科技有限公司

BH MEDICAL PRODUCTS CO., LTD.



BH MEDICAL PRODUCTS CO., LTD.



YULIN MEDICAL TECHNOLOGY CO., LTD.



ISOURCE HYGIENCE PRODUCTS CO., LTD.





常州美康源医疗科技有限公司前身为常州美康纸塑制品有限公司，成立于2003年，专注医疗感控和护理产品的生产和销售，总部位于江苏省常州市钟楼区，产业布局全球，并以国际化思维及全球化视野进行延申发展。

经过20多年的发展，公司拥有资产价值2亿元，土地105亩，工业厂房约80000平方米。生产产品跨越棉花、无纺布、薄膜，塑料、纸、不锈钢6大行业。公司拥有自动化设备150多台，生产医疗和护理产品约300种。公司拥有3个生产基地，位于常州，泰兴和高淳，还设立了3个自有的仓储中心，合计约15000平方米，位于常州，萨克拉门托，联合市和阿德莱德。公司秉承着品质为基，知行合一的质量方针，严把产品质量关，获得海内外客户一致的好评和信任。

公司以标准化、制度化和体系化做为管理理念，不仅获得了ISO13485医疗器械产品生产质量管理体系认证，还通过了中国药监局，美国FDA，欧盟CE，澳洲TGA，日本PMDA一类和二类医疗器械生产许可。公司实验室还获得了区级实验工程中心和市级实验工程中心。

公司致力于为员工提供实现梦想的舞台，积极培训优秀员工，激发员工的积极性和上进心，培养了一支敢打硬仗的管理团队，稳定而经验丰富的生产员工队伍。公司始终坚持以客户需求为导向，强调敏捷综效的工作模式，提倡内部各部门的团队协同和员工个人的务实敬业精神，并以此做为企业的价值观。

公司的愿景是希望在不久的将来能够成为全球感控及护理行业领军企业。

BH Medical Products Co., Ltd. formerly known as Changzhou Meikang Paper and Plastic Products Co., Ltd., was established in 2003, focusing on the production and sales of medical sensing and nursing products. Headquartered in Zhonglou District, Changzhou City, Jiangsu Province, the company has a global industrial layout, and extends its development with international thinking and global vision.

After more than 20 years of development, the company has assets worth 200 million yuan, 105 mu of land, and about 80000 square meters of industrial plants. The products span 6 industries including cotton, non-woven fabric, film, plastic, paper and stainless steel. The company has more than 150 automatic equipment and produces about 300 kinds of medical and nursing products. The company has three production bases, located in Changzhou, Taixing and Gaochun, and has also set up three self owned storage centers, totaling about 15000 square meters, located in Changzhou, Sacramento, United City and Adelaide.

With the management concept of standardization, institutionalization and systematization, the company has not only obtained the ISO13485 medical device product production quality management system certification, but also passed the production license of Class I and II medical devices issued by the China Food and Drug Administration, the US FDA, the EU CE, the Australia TGA, and Japan PMDA. The company's laboratory has also obtained the district level experimental engineering center and the municipal level experimental engineering center.

The company's vision is to become a global leader in the sensing and nursing industry in the near future.

常州美康源医疗科技有限公司は2003年に設立された。主に感染予防と介護製品を生産して販売します。本社は江蘇省常州市にあります。会社は105ムーの土地を所有し、工場の面積は約80000平方メートル。

生産品は綿、不織布、ファイル、プラスチック、紙、ステンレスの6大業種です。

150台以上の自動化設備があります。約300種類の医療、介護製品を製造しています。

常州、泰興、高淳の3つの生産拠点を持っています。自前の倉庫センターも3つあります。常州、アメリカ、オーストラリアにあります。総計約15000平方メートル。

会社は品質は知行の基盤であることの方針をを貫いている。厳に製品の品質を守って、国内外の取引先の好評と信頼を獲得します。

会社は標準化、制度化、体系化を経営理念としています。

ISO13485管理システムの登録を取得しただけではない、中国薬監督局、米国FDA、EUCE、オーストラリアTGAと日本PMDAの第一、第二類医療機器の登録も取得しています。

会社は一貫して顧客のニーズを重視しています。チームワークと従業員の職業精神を提唱して、そしてこれを企業の価値観にします。

会社設立から20年を経て、感染予防や介護産業の分野に専念するようになり、医療業の世界トップ企業を目指しています。